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Protokół nr LXXIX/23 

z  LXXIX sesji Rady Miejskiej w Łapach w dniu 19 stycznia 2024 r. 

 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Łapach  

 Krzysztof Gołaszewski – Burmistrz Łap 

 Krzysztof Dudziński – Zastępca Burmistrza Łap  

 Anna Sokół – skarbnik 

 Rafał Zatyka – radca prawny 

 Pracownicy Urzędu Miejskiego w Łapach 

 Sołtysi  

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska przywitała wszystkich 

zgromadzonych i otworzyła LXXIX sesję Rady Miejskiej w Łapach w dniu 19 stycznia 2024 

r. Obrady zostały przeprowadzone w sali konferencyjnej Inkubatora Przedsiębiorczości  

w Łapach, ul. generała Władysława Sikorskiego 22A. W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych 

co stanowiło kworum do podejmowania uchwał. Obrady rozpoczęto o godz. 10:00  

i zakończono o godzinie 12:25 tego samego dnia.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych.  

Obecni: 

1. Karol Brzozowski 

2. Barbara Ekiert 

3. Krystyna Grabowska 

4. Leszek Paweł Gulewicz 

5. Klara Iwacyk 

6. Urszula Jabłońska 

7. Adam Karasiewicz 

8. Iwona Kitlas 

9. Kamila Klim 

10. Edyta Antonina Łapińska 

11. Piotr Łapszo 

12. Sławomir Jan Maciejewski 

13. Emilia Malinowska 

14. Maciej Michno 

15. Andrzej Witold Mojkowski 

16. Adam Perkowski 

17. Piotr Pułkośnik 

18. Andrzej Rogowski 

19. Wiesław Szustak 
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20. Dariusz Wincenciak (nieobecny) 

21. Stanisław Żochowski 

2. Przyjęcie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała porządek obrad.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

3. Informacja na temat programu ferii zimowych  organizowanych przez placówki oświatowe, 

kulturalne i sportowe. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych mieszkańców Gminy 

Łapy. (Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu) 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łapy na lata 

2024-2037. (Komisja Finansowo-Gospodarcza) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łapy na 2024 rok. (Komisja Finansowo-

Gospodarcza) 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. (Komisja 

Finansowo-Gospodarcza) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością 

przejazdu. (Komisja Finansowo-Gospodarcza) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. (Komisja 

Finansowo-Gospodarcza) 

10. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami oraz wykonania uchwał za II 

półrocze 2023 r.  

11. Informacja Przewodniczącego na temat interpelacji i zapytań zgłoszonych między sesjami. 

12. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Przyjęcie protokołu nr LXXVI/23 z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 listopada 2023 r.  

15. Przyjęcie protokołu nr LXXVII/23 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 06 grudnia 

2023 r 

16. Zakończenie obrad.      

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski zgłosił zmianę do porządku obrad. Poprosił o 

wprowadzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/144/15 Rady Miejskiej w Łapach 

z dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia wysokości 

stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru, terminów jej płatności oraz zwolnienia.  

 

a) Przeprowadzono głosowanie w sprawie wprowadzenia w pkt. 3a Uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XVI/144/15 Rady Miejskiej w Łapach z dnia 18 grudnia 2015r. w 

sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia wysokości stawek opłaty targowej, zasad 

ustalania i poboru, terminów jej płatności oraz zwolnienia 
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Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie w pkt. 3a Uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/144/15 Rady Miejskiej 

w Łapach z dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia 

wysokości stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru, terminów jej płatności oraz 

zwolnienia.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina 

Łapińska, Piotr Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Maciej Michno, Andrzej Witold 

Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, 

Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Malinowska, Dariusz Wincenciak 

 

Następnie przegłosowano cały porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina 

Łapińska, Piotr Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Maciej Michno, Andrzej Witold 

Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, 

Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Malinowska, Dariusz Wincenciak 

 

 

Porządek obrad po zmianach 

 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

3. Informacja na temat programu ferii zimowych  organizowanych przez placówki oświatowe, 

kulturalne i sportowe. 
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3 a. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/144/15 Rady Miejskiej w Łapach z dnia 18 

grudnia 2015r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia wysokości stawek opłaty 

targowej, zasad ustalania i poboru, terminów jej płatności oraz zwolnienia 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych mieszkańców Gminy 

Łapy. (Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu) 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łapy na lata 

2024-2037. (Komisja Finansowo-Gospodarcza) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łapy na 2024 rok. (Komisja Finansowo-

Gospodarcza) 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. (Komisja 

Finansowo-Gospodarcza) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością 

przejazdu. (Komisja Finansowo-Gospodarcza) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. (Komisja 

Finansowo-Gospodarcza) 

10. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami oraz wykonania uchwał za II 

półrocze 2023 r.  

11. Informacja Przewodniczącego na temat interpelacji i zapytań zgłoszonych między sesjami. 

12. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Przyjęcie protokołu nr LXXVI/23 z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 listopada 2023 r.  

15. Przyjęcie protokołu nr LXXVII/23 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 06 grudnia 

2023 r 

16. Zakończenie obrad.      

 

3. Informacja na temat programu ferii zimowych organizowanych przez placówki 

oświatowe, kulturalne i sportowe. 

 

Radni zapoznali się z informacją na temat programu ferii zimowych organizowanych przez 

placówki oświatowe, kulturalne i sportowe. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Leszek Gulewicz podziękował 

wszystkim dyrektorom za przygotowanie i przesłani informacji na temat planowanych zajęć 

w czasie ferii zimowych przez różne placówki. Zwrócił szczególną uwagę, że zajęcia te będą 

odbywały się nie tylko w mieście, ale także w placówkach wiejskich.  

3a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/144/15 Rady Miejskiej w 

Łapach z dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia 

wysokości stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru, terminów jej płatności oraz 

zwolnienia 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  
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Radny Andrzej Rogowski powiedział, że stawki są tragicznie niskie. Zwrócił szczególną 

uwagę na handlarzy z zewnątrz, którzy zajmują często bardzo duże powierzchnie handlowe i 

zdaniem radnego tym handlarzom należałoby podnieść stawki.  

Radny Andrzej Mojkowski zwrócił uwagę na warunki panujące na targowicy. Zdaniem 

radnego podniesienie opłat będzie skutkowało zdrożeniem usług czy produktów oraz 

sprzedawców może zniechęcić do handlu. Radny zaznaczył, że wysokość opłaty powinna być 

adekwatna do warunków panujących na targowicy.  

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski powiedział, że dotychczas gmina korzystała nieodpłatnie z 

terenów, który nie był własnością gminy oraz bardzo trudne warunki panujące na tym terenie 

szczególnie wiosną i jesienią powodują, że nie zostaje podnoszona ta opłata. Zaznaczył, gdy 

będzie wybudowana nowa targowica to wtedy będzie można powrócić do tematu wysokości 

stawek opłaty.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krystyna Grabowska 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Andrzej Rogowski 

- Andrzej Witold Mojkowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Andrzej Rogowski 

- Krystyna Grabowska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/144/15 Rady Miejskiej w Łapach z 

dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia wysokości 

stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru, terminów jej płatności oraz zwolnienia.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Edyta Antonina Łapińska, Piotr 

Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam 

Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Stanisław Żochowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Kamila Klim, Wiesław Szustak 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Malinowska, Dariusz Wincenciak 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych 

mieszkańców Gminy Łapy.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych mieszkańców Gminy 

Łapy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Edyta Antonina Łapińska, Piotr 

Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam 

Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak 

BRAK GŁOSU (2) 

Kamila Klim, Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Malinowska, Dariusz Wincenciak 

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łapy na 

lata 2024-2037.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łapy na 

lata 2024-2037. (Komisja Finansowo-Gospodarcza).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Edyta Antonina Łapińska, Piotr 

Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam 
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Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak 

BRAK GŁOSU (2) 

Kamila Klim, Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Malinowska, Dariusz Wincenciak 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łapy na 2024 rok.  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapszo odczytał projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Leszek Gulewicz spytał o zwiększenie kwoty wydatków na realizację zadania pn. 

budowa Sali sportowej z pełnowymiarowymi boiskami, trybunami i zagospodarowaniem 

terenu przy Szkole Podstawowej nr 2 w Łapach- dokumentacja techniczna. Spytał na jakim 

etapie jest wykonanie dokumentacji technicznej oraz z czego wynika to zwiększenie oraz 

kiedy radni mogliby zapoznać się z konkretną dokumentacją. 

Zastępca burmistrza Krzysztof Dudziński odpowiedział, że nie jest to zwiększenie kwoty 

tylko przesunięcie kwoty płatności z ubiegłego roku na rok obecny z tego powodu, iż w 

dokumentacji która wykonana była w listopadzie zostały naniesione poprawki.  Zaznaczył, że 

dokumentacja techniczna powinna być gotowa w połowie lutego.  

Radny Stanisław Żochowski spytał czy to będzie hala pełnowymiarowa.  

Zastępca burmistrza Krzysztof Dudziński odpowiedział, że już wielokrotnie mówił na ten 

temat, że będzie to hala pełnowymiarowa. Dodał, że poprzednia dokumentacja nie zakładała 

hali pełnowymiarowej w związku z tym dokumentacja została zmodernizowana do 

parametrów takich żeby w hali tej mogły odbywać się rozgrywki międzyszkolne.  

Radny Piotr Łapszo spytał o plan zagospodarowania stawu przy targowicy.  

 

Zastępca burmistrza Krzysztof Dudziński odpowiedział, że na cały teren od wjazdu na obecną 

targowicę do wjazdu na stadion miejski jest już opracowywana dokumentacja, która ma za 

zadanie kompleksowo zagospodarować ten teren łącznie z oczyszczeniem i zaadaptowaniem 

stawu. Następnie zastępca burmistrza omówił szczegółowo plan zagospodarowania tego 

terenu. Zaznaczył, że gmina będzie starała się o dofinansowanie z Funduszy Norweskich z 

projektu „Wspólnie z naturą”. Zaznaczył, że wraz z zagospodarowaniem tego terenu zostanie 

wybudowana nowa droga, chodniki, utwardzenie części parkingowej, nowe oświetlenie, 

pojawią się nowe nasadzenia, ławeczki, leżaki. Celem jest także stworzenie miejsca do 

wypoczynku.   

 

Radny Piotr Łapszo poprosił aby urząd będąc na etapie opracowywania i koordynowania tego 

projektu skontaktował się z właścicielami sąsiednich gruntów, Wspólnotą Gruntową Binduga, 

ponieważ główną przyczyną zanieczyszczenia tego stawu jest to, że dopływ z rzeki Narew 

jest zarośnięty. Poprosił aby skontaktować się także z Parkiem narodowym celem 

wyczyszczenia i udrożnienia tego kanału.  
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Zastępca burmistrza Krzysztof Dudziński odpowiedział, że woda nie płynie od strony Narwi 

do tego stawu tylko odprowadza. W związku z czym nie ma niebezpieczeństwa, że będzie 

problem z tą wodą, niemniej jednak trzeba ją napowietrzać i ruszać. Wyjaśnił, że będą tam 

zamontowane urządzenia oraz naturalne preparaty, które będą napowietrzać i wpuszczać w 

ruch tą wodę. Na koniec dodał, że nikt tak naprawdę nie wie co jest w tym stawie. Zamysłem 

zastępcy burmistrza jest, aby miejsce to było wjazdową atrakcją do miasta.  

  

W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Łapszo 

- Krystyna Grabowska 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krzysztof Dudziński 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krzysztof Dudziński 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Stanisław Żochowski 

- Krzysztof Dudziński 

- Stanisław Żochowski 

- Piotr Łapszo 

- Krzysztof Dudziński 

- Piotr Łapszo 

- Krzysztof Dudziński 

- Krystyna Grabowska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Łapy na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina Łapińska, Piotr 

Łapszo, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, 

Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, Stanisław Żochowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Urszula Jabłońska, Sławomir Jan Maciejewski 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Malinowska, Dariusz Wincenciak 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radny Andrzej Rogowski podziękował za przygotowanie dodatkowych materiałów o które 

prosił podczas posiedzenia komisji oraz złożył wniosek formalny w sprawie przesunięcia 

projektu uchwały na następną sesję w sprawie zamiany nieruchomości i przygotowanie 

projektu uchwały z wyłączeniem parkingu przykościelnego przy ulicy Chełmońskiego. 

 

Radny Stanisław Żochowski spytał czy mieszkańcy, którzy są wgrodzeni w teren gminny płacą 

dzierżawę.  

 

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski odpowiedział, że gmina nie pobiera takich opłat.  

 

Radny Stanisław Żochowski powiedział, że posiada wiedzę, że niektórzy mieszkańcy płacili 

taką dzierżawę a od dwóch lat już nie płacą takiej dzierżawy, spytał z czego to wynika.  

 

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski odpowiedział, że nie jest to od dwóch lat tylko wcześniej. Z 

takimi mieszkańcami co roku były podpisywane umowy, od dłuższego czasu nie ma takich 

umów. Wyjaśnił, że kilkanaście lat temu podjęta była uchwała, a następnie była interpretacja 

tej uchwały, która wskazywała, że obowiązująca uchwała była niezgodna z prawem i od tamtej 

pory nie jest już obierana opłata. Burmistrz podkreślił, że właściciel terenu parafialnego 

decyduje jaki zleca podział, bo on za to płaci, więc burmistrz nie może narzucić właścicielowi 

jaki ma być zrobiony podział. Zaznaczył, że właściciel terenu już raz zapłacił za te podziały i 

to on decyduje o tym terenie a radni decydują czy chcą zamienić się czy też nie.  

 

Radna Urszula Jabłońska spytała czy przy tej uchwale przed rozpoczęciem działań 

związanych z podziałami była opinia Komisji Finansowo-Gospodarczej. 

 

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski odpowiedział, że w tym przypadku była opinia Komisji 

Finansowo-Gospodarczej. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska dodała, że opinia Komisji Finansowo-

Gospodarczej była pozytywna.  

 

Radna Urszula Jabłońska w efekcie rozmowy złożyła wniosek przeciwny do wniosku 

formalnego radnego Andrzeja Rogowskiego.  

 

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski przypomniał, że sprawa to była wcześniej omawiana na 

posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej, po to aby właściciel z jednej czy z drugiej 

strony nie ponosił niepotrzebnie kosztów. Zaznaczył, że radni w każdym przypadku opiniują 

takie wnioski o podziały.  
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Radny Stanisław Żochowski spytał dlaczego przy tej okazji robiąc porządki na danej ulicy nie 

wystąpiono do wszystkich mieszkańców, którzy są wgrodzeni w teren gminny.  

 

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski odpowiedział, że na ten temat były już prowadzone 

rozmowy. Jako przykład podał sytuację jak kilka lat wstecz gmina wystąpiła by mieszkaniec 

wykupił teren gminny w który jest wgrodzony, nie było takiej woli ze strony mieszkańca. W 

efekcie właściciel nieruchomości cofnął swoje ogrodzenie, w następstwie została działka 

niewykorzystana przez gminę, wobec której gmina musi jeszcze ponosić koszty koszenia i 

utrzymania w czystości tego terenu. Mówca zaznaczył jeśli chodnik przylega do ogrodzenia to 

taka działka nie jest niezbędna dla gminy, a trzeba ponosić bardzo duże koszty podziałów. W 

ocenie burmistrza nie jest to wydatek celowy.  

 

Radny Stanisław Żochowski w imieniu klubu poprosił o 5 minut przerwy.  

 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny (radny Andrzej Rogowski) w sprawie przesunięcia projektu uchwały na 

następną sesję w sprawie zamiany nieruchomości i przygotowanie projektu uchwały z 

wyłączeniem parkingu przykościelnego przy ulicy Chełmońskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Rogowski, Stanisław Żochowski 

PRZECIW (15) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina 

Łapińska, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, 

Wiesław Szustak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Łapszo 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Jan Maciejewski 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Malinowska, Dariusz Wincenciak 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Rogowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Andrzej Rogowski 

- Stanisław Żochowski 
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- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Urszula Jabłońska 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Krystyna Grabowska 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina 

Łapińska, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, 

Wiesław Szustak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Piotr Łapszo, Andrzej Rogowski, Stanisław Żochowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Jan Maciejewski 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Malinowska, Dariusz Wincenciak 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości 

służebnością przejazdu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością 

przejazdu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 
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Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina 

Łapińska, Piotr Łapszo, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr 

Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, Stanisław Żochowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Jan Maciejewski 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Malinowska, Dariusz Wincenciak 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina 

Łapińska, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, 

Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, Stanisław Żochowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Łapszo 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Jan Maciejewski 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Malinowska, Dariusz Wincenciak 

 

10. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami oraz wykonania uchwał 

za II półrocze 2023 r. 

 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem burmistrza z pracy w okresie między sesjami oraz 

wykonania uchwał za II półrocze 2023 r. 

 

11. Informacja Przewodniczącego na temat interpelacji i zapytań zgłoszonych między 

sesjami. 

 

W okresie między sesjami wpłynęła jedna interpelacja w sprawie uruchomienia nocnych i 

świątecznych dyżurów aptek w Łapach. – Radni: Pan Leszek Paweł Gulewicz, Pani Urszula 
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Jabłońska, Pani Edyta Łapińska, Pan Sławomir Maciejewski, Pani Emilia Malinowska, Pan 

Maciej Michno, Pan Adam Perkowski, Pan Piotr Pułkośnik. 

 

12. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Nie było dyskusji w tym punkcie porządku obrad.  

 

13. Sprawy różne. 

 

Radna Urszula Jabłońska poprosiła o przesłanie zestawienia złożonych do urzędu wniosków o 

podziały nieruchomości.  

 

Radna Klara Iwacyk spytała czy w momencie wybudowania tunelu będzie możliwość 

przejazdu do Łap od strony Uhowa po starej drodze. 

 

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski odpowiedział, że przejazd ulicą mostową będzie odbywał 

się cały czas.  

 

Radny Leszek Gulewicz poprosił o przedstawienie szczegółowych informacji dotyczących 

budowy basenu w Łapach.  

 

Zastępca burmistrza Krzysztof Gołaszewski odpowiedział, że prace przy budowie basenu 

postępują bez jakichkolwiek przeszkód. Wykonawca informuje, że budowa zostanie ukończona 

wcześniej niż zakładano, natomiast wszystko zależy od pogody i od dostaw np. niecka 

basenowa nie jest produkowana w Polsce i zależy kiedy zostanie dostarczona. Niemniej jednak 

termin ukończenia budowy nie jest zagrożony.  

 

Radny Andrzej Rogowski poprosił o przedstawienie informacji dotyczących działania 

przepływomierza na kolektorze ścieków z gminy Poświętne. Poprosił także o przedstawienie 

informacji dotyczących budowy bloku przy ulicy Żwirki i Wigury realizowanej przez SIM 

KZN-Podlaskie.  

 

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski w odpowiedzi na pierwsze pytanie powiedział, że radni w 

grudniu otrzymali informacje dotyczące zamontowania i uruchomienia przepływomierza. 

Dodał, że na efekty jego pracy trzeba poczekać do pełnych okresów rozliczeniowych. W 

odpowiedzi na drugie pytanie wyjaśnił, że spółka SIM KZN-Podlaskie do której należy 17 

gmin, nasza gmina, gmina Suwałki i gmina Suchowola są najbardziej zaawansowanymi 

gminami jeżeli chodzi o postęp prac. Obecnie w naszej gminie jest procedowane pozwolenia 

na budowę. Dodał jeśli obecny rząd nadal będzie wspierał ten program to w tym roku powinna 

rozpocząć się budowa tego budynku.  

 

Radny Piotr Łapszo poprosił o wydłużenie czasu oświetlenia ścieżki pieszo-rowerowej do 

Płonki Kościelnej.  

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski odpowiedział, że ten czas zostanie wydłużony o godzinę.    
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Radny Adam Karasiewicz poprosił o przedstawienie informacji dotyczących końca budowy 

tunelu.  

 

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski odpowiedział, że daty zakończenia budowy tunelu to 

zapewne nie zna ani inwestor ani wykonawca. Ze względu na te domku obecne prace zostały 

wstrzymane. Zdaniem burmistrza jeśli sprawa tych domków zostanie zakończona to może do 

końca 2024 roku budowa tunelu zostanie zakończona.  

 

Na koniec Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska złożyła życzenia z okazji Dnia 

Babci i Dziadka.    

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Urszula Jabłońska 

- Klara Iwacyk 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krzysztof Dudziński 

- Andrzej Rogowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Andrzej Rogowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Andrzej Rogowski 

- Stanisław Żochowski 

- Maciej Michno 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Maciej Michno 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Maciej Michno 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Adam Karasiewicz 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Piotr Łapszo 

- Piotr Łapszo 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Piotr Łapszo 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Andrzej Rogowski 

- Krzysztof Gołaszewski 
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- Mieszkaniec Gminy Łapy 

- Urszula Jabłońska 

- Piotr Pułkośnik 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Adam Karasiewicz 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Krystyna Grabowska 

 

 

 

14. Przyjęcie protokołu nr LXXVI/23 z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 listopada 2023 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr LXXVI/23 z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 listopada 2023 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Adam Karasiewicz, Kamila Klim, Edyta Antonina Łapińska, Piotr Łapszo, Emilia 

Malinowska, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, 

Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, Stanisław Żochowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Urszula Jabłońska 

BRAK GŁOSU (1) 

Iwona Kitlas 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Jan Maciejewski, Dariusz Wincenciak 

 

15. Przyjęcie protokołu nr LXXVII/23 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 06 

grudnia 2023 r 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr LXXVII/23 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 06 grudnia 

2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Adam Karasiewicz, Kamila Klim, Edyta Antonina Łapińska, Piotr Łapszo, Emilia 

Malinowska, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, 

Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Urszula Jabłońska 

BRAK GŁOSU (2) 

Iwona Kitlas, Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Jan Maciejewski, Dariusz Wincenciak 

 

16. Zakończenie obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska zamknęła LXXIX sesję Rady Miejskiej w 

Łapach w dniu 19 stycznia 2024 r. Obrady zakończyły się o godz. 12:25. 

Nagranie z LXXIX sesji Rady Miejskiej w Łapach w dniu 19 stycznia 2024 r.  jest dostępne 

pod adresem: https://www.youtube.com/watch?v=-o_JnrkUw5c 

 

 

 

Protokołowała                                                                                  Wiceprzewodnicząca Rady  

Ewa Łupińska                                                                                   Krystyna Grabowska  

 

 

 

 

  

https://www.youtube.com/watch?v=-o_JnrkUw5c

